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Abstract (en)
In order to adjust the stroke of a control element (15) which is actuated electromagnetically by a spring-mass oscillation system (5,13,50), for
displacement machines and in order to permit a free arrangement of the electromagnetic positioning device in the housing (8), in particular in a
cylinder head of a displacement machine, the movement of the positioning device is transmitted to the control element, in particular one or more
stroke valves or flat slide valves by means of a mechanical or hydraulic transmission system (10) with a variable transmission ratio. In addition,
devices (54,55) are described for exactly setting the position of equilibrium of the oscillating system. The electromagnetic positioning device can also
be combined with a limit position damper (7) or with a hydraulic compensation element (51) of known design. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Verstellung des Hubes eines elektromagnetisch durch ein Feder-Masse-Schwingungssystem (5, 13, 50) betätigten Steuerelementes (15) für
Verdrängungsmaschinen und zur Ermöglichung einer freieren Anordnung der elektromagnetischen Stelleinrichtung im Gehäuse (8), insbesondere
in einem Zylinderkopf einer Verdrängungsmaschine, wird die Bewegung der Stelleinrichtung durch ein im Übersetzungsverhältnis variables,
mechanisches oder hydraulisches Übertragungssystem (10) auf das Steuerelement, insbesondere ein oder mehrere Hubventile oder Flachschieber,
übertragen. Weiterhin werden Vorrichtungen (54, 55) zur exakten Einstellung der Gleichgewichtslage des schwingenden Systems beschrieben. Die
elektromagnetische Stelleinrichtung kann auch mit einer Endlagendämpfung (7) sowie mit einem hydraulischen Ausgleichselement (51) bekannter
Bauart kombiniert werden.
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